
Zápis schůzky školské rady ze dne 26.11.2015 

 
 

Přítomni za ŠR: Marie Čechová, Mgr. Dana Nováková, Ing. Jan Kubín, Mgr. Filip Hedvičák,  

      Jana Kázmerová 

Omluveni: Soňa Václavíková 

 

Za ZŠ: Mgr. Zdeněk Vinklář 

 

Program: 

1. Výroční zpráva o činnosti školy v roce 2014-2015. Byla bez připomínek odsouhlasena. 

2. Proběhla akce RADA JAKO PROSTŘEDNÍK - půlhodina, kdy školská rada složená pouze 

z členů zastupitelstva a rodičů byla k dispozici před třídními schůzkami. Rodiče mohli přijít           

a podiskutovat o tom, co mají na srdci ohledně školy, učitelů, dětí… Byla to první schůzka, 

přišlo jen několik rodičů, ale akce se bude opakovat opět před příštími schůzkami. Všichni 

rodiče jsou srdečně zváni. 

3. Výuka angličtiny na PC – někteří žáci, zvláště z nižších ročníků, měli problém s instalací 

programu na počítačích doma. Pravděpodobně by pomohl podrobnější návod k instalaci.  

4. Investice plánované na rok 2016 – škola jedná s obcí o nakoupení nového nábytku. Větší 

investice (dveře, elektrické vedení apod.) by byly v budoucnu řešeny dotacemi. 

5. Rautis – potvrzena větší spolupráce školy s firmou na prohlídkách, výtvarných dílnách. 

6. Diskuse ohledně zadávání domácích úkolů - jejich kvantitě, užitečnosti drilových cvičení 

oproti samostatné tvůrčí práci dětí. 

7. Informace o plánované revitalizaci návsi u kostela – obec zažádala o dotaci, družina by 

prostory mohla také využívat. 

 

Zápis vypracovala: Marie Čechová 

              


